

Αριθμός 331

Ο ΠΕΡΙ ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ ΑΣΦΑΛΙΣΕΩΝ ΝΟΜΟΣ ΤΟΥ 2010

Διάταγμα δυνάμει του άρθρου 20

59(Ι) του 2010 Το Υπουργικό Συμβούλιο, ασκώντας τις εξουσίες που του χορηγούνται από το άρθρο 20 των
114(Ι) του 2010 περί Κοινωνικών Ασφαλίσεων Νόμων του 2010 έως 2012 αφού έλαβε υπόψη τη διαπίστωση
126(Ι) του 2010 αναλογιστικής έρευνας ότι, με βάση τα στοιχεία των ασφαλιστέων αποδοχών, όπως προκύπτουν
2(Ι) του 2012 από τους ατομικούς λογαριασμούς των ασφαλισμένων, ο μέσος όρος των ασφαλιστέων αποδοχών
37(Ι) του 2012. του έτους 2011, σε σύγκριση με τις ασφαλιστέες αποδοχές του έτους 2010, έχει αυξηθεί, εκδίδει το
ακόλουθο Διάταγμα:

Συνοπτικός
τίτλος.

1. Το παρών Διάταγμα θα αναφέρεται ως το περί Κοινωνικών Ασφαλίσεων (Ποσό Βασικών
Ασφαλιστέων Αποδοχών) Διάταγμα του 2012.

Καθορισμός
ποσού βασικών
ασφαλιστέων
αποδοχών για
το έτος 2012.

2. Το εβδομαδιαίο και το ετήσιο ποσό των βασικών ασφαλιστέων αποδοχών για το 2012,
καθορίζεται σε εκατόν εβδομήντα τέσσερα ευρώ και τριάντα οκτώ σεντ (€174,38) και σε εννέα
χιλιάδες μηδέν εξήντα οκτώ ευρώ (€9.068,00), αντίστοιχα.

Έγινε στις 30 Αυγούστου 2012.